
 

W dniu 5.02.2013 zakończyła się rekrutacja do programu ArchiTech - projektu staŜy 

absolwenckich dla architektów. 

 

Instytutem Architektury PWSZ w Nysie wraz z Biurem Karier i Badania Rynku Pracy PWSZ 

w Nysie zakończyło nabór do projektu staŜy absolwenckich ArchiTech – zaimplementowanie 

innowacyjnych technologii w zawodzie architekta  w ramach projektu LEONARDO DA 

VINCI. 

 

Projekt skierowany jest do absolwentów Instytutu Architektury (specjalność architektura i 

urbanistyka oraz specjalność konserwacja zabytków), którzy ukończyli uczelnię w latach 

2011, 2012 lub planują obronę w terminie do 28.02.2013.  

Uczestnicy  staŜy zawodowych realizowanych przez Biuro Karier i Badania Rynku Pracy  

PWSZ w Nysie i Instytut Architektury PWSZ w Nysie otrzymają stypendium staŜowe  w 

ramach projektu mobilności Leonardo da Vinci oraz będą mieli zapewnione zakwaterowanie 

podczas całego okresu odbywania staŜu. 

 

W dniu 5.02.2013 przeprowadzono dwuetapową rekrutację złoŜona z rozmowy 

kwalifikacyjnej oraz egzaminu pisemnego z języka obcego. 

Komisję stanowili mgr Anna Opałka, kierownik DKZ, BWM i BKiBRP PWSZ w Nysie, 

mgr Paulina Sołtys, pracownik BKiBRP, mgr inŜ. Bartłomiej Kozak, pracownik BKiBRP, 

dr in Ŝ. arch. Konrad Dobrowolski, Instytutowy Koordynator Współpracy Międzynarodowej 

w Instytucie Architektury PWSZ w Nysie.  

 

Po trwającym blisko pięć godzin spotkaniu, z grona 16 chętnych, wytypowano następujące 

osoby: 

Kamilę Czuczwarę  

Martinę Kurpierz  

Ewę Prychitko 

Igę Rybczyńską  

Rafała Falandysa  



Natalię Gurak  

Mariolę Kóskę  

Martę Mielcarz  

Artura Machurę  

Philippa Bogalskiego. 

Zwycięzcom konkursu serdecznie gratuluję i Ŝyczę powodzenia w czasie staŜu. 

 

 

 

Konrad Dobrowolski 

 

 

 

 

...zdjęcia z rekrutacji... 

 

 
Rozmowa kwalifikacyjna Natalii Gurak. 

Od lewej: Natalia Gurak i komisja: Bartłomiej Kozak, Paulina Sołtys, Anna Opałka, Konrad Dobrowolski 

 

 

 



 

Egzamin językowy. 
 
 
 
 
 
 

 
 

Egzamin językowy. 
 



 
 

W czasie pracy... 
 
 
 

 
 

Wywiad z reporterem Radia Opole. 


